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Benvolguts i benvolgudes, 
 
Com alguns de vosaltres segurament ja sabeu, s’han produït canvis en l’equip mèdic que lidera 
la Unitat d’Hemofília de l’Hospital Vall d’Hebron i, properament se’n produiran més.  Per fer-
vos un resum, la situació actual és la següent: 
 
- L’Hospital Vall d’Hebron ha prescindit de la figura del Dr. Rafael Parra com a coordinador 

de la Unitat. Paral·lelament, la Dra. Carme Altisent, hematòloga de la Unitat des de l’any 
1988, amb trajectòria i expertesa professional contrastades, es jubila el mes de desembre.  

- S’ha designat, com a coordinadora de la Unitat, la Dra. Amparo Santamaria, hematòloga 
que només farà tasques de coordinació des del Servei d’Hematologia de Vall d’Hebron. 

- La Dra. Mireia Constans, hematòloga que havia de ser el relleu de la Dra. Altisent i que 
durant els últims mesos ha estat a la Unitat, no s’ha reincorporat després de l’estiu.  

- La Dra. Mariana Fernández, hematòloga, serà qui s’ocuparà de la part clínica. Des d’ara i 
fins al desembre, estarà amb la Dra. Altisent per aprendre el maneig del pacient que es 
dóna des de la unitat.  

 
Des de fa molts mesos, l’Associació ha estat mantenint constants reunions a diferents nivells: 
Conselleria de Salut, Gerència de Vall d’Hebron, Servei d’Hematologia de Vall d’Hebron, 
Hospital de Sant Joan de Déu i Hospital de Sant Pau. Des del primer moment els hem 
manifestat que estem molt preocupats per la pèrdua d’expertesa clínica a la Unitat 
d’Hemofília de Vall d’Hebron i us podem dir que seguirem treballant per vetllar per una bona 
assistència i de qualitat en aquest hospital i la resta.  
 
Davant d’això, només podem informar-vos que a la ciutat de Barcelona hi ha altres Hospitals 
que porten molts anys tractant hemofílics i els hematòlegs que els lideren tenen anys 
d’experiència contrastada en el maneig clínic del pacient amb coagulopaties congènites. Tant 
ells com els respectius centres s’han mostrat receptius i amb predisposició per atendre totes 
les persones del col·lectiu que ho desitgin.  
 
Per això, us volem recordar que tothom que vulgui visitar o consultar aquests altres centres, 
des de l’associació estem treballant per coordinar-nos amb tots ells. Per a qualsevol consulta 
truqueu a l’associació i us esperem per aclarir dubtes el dia de la reunió. 
 
El dia 19 d’octubre a les 19 hores es farà una reunió informativa a la seu de Creu Roja (sala 
Henry Dunant - 3a. Planta), al carrer Joan d’Àustria, núm. 120-124, (Metro L1 Marina), per 
poder parlar i resoldre tots els interrogants que pugueu tenir en relació a la Unitat 
d’Hemofília de Vall d’Hebron.  
 
Per aforament de la sala es prega ens truqueu o envieu un email per confirmar assistència. 
Restem a la vostra disposició, cordialment 
 
 
La Junta de l’Associació     
 
Barcelona, 8 d’octubre de 2017 



 
Gasetilla – 239  

Información sobre la Unidad de Hemofilia del Hospital Vall d’Hebron 
 
Apreciados miembros del colectivo,  
 
Como algunos de vosotros seguramente ya conocéis, se han producido cambios en el equipo 
médico que lidera la Unidad de Hemofilia del Hospital Vall d’Hebron y, próximamente se 
producirán más. Para haceros un resumen, la situación actual es la siguiente:  
 
- El Hospital Vall d’Hebron ha prescindido de la figura del Dr. Rafael Parra como  

coordinador de la Unidad. Paralelamente, la Dra. Carme Altisent, hematóloga de la Unidad 
desde el año 1988, con una trayectoria y experiencia profesional contrastadas, se jubila el 
mes de diciembre.  

- Se ha designado, como coordinadora de la Unidad, a la Dra. Amparo Santamaria, 
hematóloga que solo se ocupará de tareas de coordinación desde el Servicio de 
Hematología de Vall d’Hebron. 

- La Dra. Mireia Constans, hematóloga que tenía que ser el relevo de la Dra. Altisent y que 
durante los últimos meses ha estado en la Unidad, no se ha reincorporado después del 
verano.  

- La Dra. Mariana Fernández, hematóloga, será quien se ocupará de la parte clínica. Desde 
ahora y hasta diciembre, estará con la Dra. Altisent para aprender el manejo del paciente 
que se da desde la unidad.  

 
Desde hace muchos meses, la Associació ha estado manteniendo constantes reuniones a 
diferentes niveles: Conselleria de Salut, Gerencia de Vall d’Hebron, Servicio de Hematología de 
Vall d’Hebron, Hospital de Sant Joan de Déu y Hospital de Sant Pau. Desde el primer momento 
les hemos manifestado que estamos muy preocupados por la pérdida de experiencia clínica 
en la Unidad de Hemofilia de Vall d’Hebron y os podemos decir que seguiremos trabajando 
para garantizar una buena asistencia y de calidad en este hospital y el resto.  
 
Ante esta situación, solo podemos informaros que en la ciudad de Barcelona hay otros 
Hospitales que llevan muchos años tratando hemofílicos y los hematólogos que los lideran 
tienen años de experiencia contrastada en el manejo clínico del paciente con coagulopatías 
congénitas. Tanto ellos como los respectivos centros se han mostrado receptivos y con 
predisposición para atender todas las personas del colectivo que lo deseen.  
 
Por eso, os queremos recordar que todo el mundo que quiera visitar o consultar estos otros 
centros, desde la Associació estamos trabajando para coordinarnos con todos ellos. Para 
cualquier consulta llamar a la Associació y os esperamos para esclarecer dudas el día de la 
reunión.  
 
El día 19 de octubre a les 19 horas se hará una reunión informativa en la sede de Cruz Roja 
(sala Henry Dunant - 3a planta), en la calle  Joan d’Àustria, núm. 120-124, (Metro L1 Marina), 
para poder hablar y resolver todos los interrogantes que podáis tener en relación a la Unidad 
de Hemofilia de Vall d’Hebron.  
 
Por aforo de la sala se ruega que nos llaméis o enviéis un email para confirmar asistencia. 
Restamos a vuestra disposición, cordialmente 
 
La Junta de l’Associació     
 
Barcelona, 8 de octubre de 2017 


